
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 21. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 165
Vil ministeren sørge for, at der afsættes midler i 2014 til at få løst problemet
med, at Husdyrgodkendelse.dk stadig ikke henter den nyeste version af NFI
(grundvandskortlægning) områder, såkaldte ”NFI nyeste viden” ind i bereg-
ningsmodulet? I dag skal konsulenterne selv opmåle arealerne på kort og ma-
nuelt lægge det ind i ansøgningssystemet. Det samme gør sig gældende for
lavbundsudpegninger, der skal indplaceres i fosforklasse 2. Det er en meget
stor potentiel fejlkilde, og et meget tidsrøvende stykke arbejde.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Esben Lunde Larsen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Esben.Lunde.Larsen@ft.dk
og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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